
 

 

 Referat fra Afd.19 Afdelingsbestyrelsesmøde den 1. maj 2017 
 

Tilstede : Marie Louise Rumley, Henrik Brøndum og Hanne Davidsen 

 

Referent: Hanne Davidsen 

 

 

1. Regnskab 2016 blev diskuteret, godkendt og underskrevet. 

 

2. Formandsposten i afdelingsbestyrelse er ikke besat. Ny konstituering forventes ved ordinær 

afdelingsmøde i efteråret 2017. Indtil da varetager tilstedeværende arbejdet i fællesskab. 

 

3. Der kommer nye beboer i 3 lejligheder i de kommende måneder. Afdelingsbestyrelsen vil 

gerne på alle beboers vegne generelt hilse  nye tilflyttere velkommen med en blomst, chokolade 

eller lignende til en værdi af 50 kr. Marie Louise står for dette. 

 

4. Der planlægges en grillaften for alle beboer i Afd. 19 i juli eller august. Nærmere invitation 

udsendes eller hænges op – hvor ved, vi ikke endnu. Måske ved vaskekælder eller i/ved skraldeskur. 

Vi mangler et sted til information i afdeling. Gode ideer til forbedringer, besparelser eller  nye tiltag 

kan der jo eventuelt snakkes om ved grillaften. 

 

5. Næste møde er planlagt tirsdag d. 20.juni kl.18 hos Hanne. Suppleanter inviteres med til 

dette møde. Har beboere emner, de ønsker bestyrelsen skal tage op, kan de mundtligt eller skriftligt 

henvende sig til afdelingsbestyrelsen. Der blev ved mødet diskuteret om alle beboere engang 

imellem skulle være med til møder. Til grillaften vil vi gerne høre beboernes holdning til dette, for 

et sådant møde kan planlægges, hvis det er et ønske. 

 


